



إعلان الدعوة إلى إجتماع الجمعية العامة العادية

يسر مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع. ("الشركة") دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الأحد الموافق ١٢ ديسمبر ٢٠٢١م، وذلك في قاعة روبي بفندق جراند ميلينيوم بمسقط وعبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om)، وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لإنعقاد إجتماع هذه الجمعية، سيتم عقد الإجتماع الثاني في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق ١٤ ديسمبر ٢٠٢١م، وذلك في قاعة روبي في فندق جراند ميلينيوم بمسقط وعبر المنصة الإلكترونية المذكورة أعلاه، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

جدول الجمعية العادية:

١. دراسة مقترح إبرام اتفاقية مع ستارلنك قطر (طرف ذو علاقة) كشريك توزيع جديد للشركة، وذلك حسب الشروط المذكورة، والموافقة عليه.
٢. دراسة مقترح إبرام اتفاقيات مع كلاً من ستارلنك قطر وستارلنك للتكنولوجيا ش.ش.و (ستارلنك تيك) (أطراف ذات علاقة) كشركاء جدد لتكنولوجيا المعلومات والاتصالات لقطاع الأعمال بين الشركات، وذلك حسب الشروط المذكورة، والموافقة عليه.
٣. تفويض مجلس الإدارة أو من يتم تكليفه من قبلهم بإستكمال كافة الإجراءات المطلوبة لتنفيذ هذه الإتفاقيات، والموافقة عليه.

ووفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

(أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماعي الجمعية العامة والتصويت نيابةً عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

(ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل/ أحمد بن محمد الخزيري – مدير علاقات المستثمرين على الرقم: +٩٦٨٩٥١٠٨٧٣١.



Invitation to Attend the Ordinary General Meeting

The Board of Directors of the Omani Qatari Telecommunications Company SAOG (the “Company”) invites all shareholders to attend the Ordinary General Meeting, which will be held on Sunday, 12 December 2021 at 3 pm at Ruby Hall in Grand Millennium Hotel in Muscat and via the electronic platform to conduct general meetings, which you can access through Muscat Clearing and Depository Company website (www.mcd.gov.om). In case the required quorum is not met for this meeting, a second Ordinary General Meeting will be held on Tuesday, 14 December 2021 at 3 pm at Ruby Hall in Grand Millennium Hotel in Muscat and via the abovementioned electronic platform. The meetings shall discuss the following agenda items:

Agenda of the Ordinary General Meeting:

Item 1: Consideration and approval of the proposal to enter into an Agreement with Starlink Qatar as a new Distribution Partner for the Company, a related party, in accordance with the terms mentioned.

Item 2: Consideration and approval of the proposal to enter into Agreements with Starlink Qatar and Starlink Tech. SPC (Starlink Tech.) as new ICT & Indirect Channel Partners for B2B, related parties, in accordance with the terms mentioned.

Item 3: Approval to delegate the Board of the Directors (or whom it may delegate) to take all necessary actions for the execution of the Agreements.

In accordance with the Articles of Association of the Company and the guidelines of conducting general meetings using new electronic means issued by the Capital Market Authority, please note the following:

- (a) Only a juristic person shall authorize a natural person to attend the general meetings and vote on the resolutions virtually on its behalf, provided that this natural person has an investor number at Muscat Clearing and Depository Company.
- (b) Voting on agenda items starts no more than 3 days prior to the meeting date until the end of the voting process on the day of the meeting. In case of a change in the number of shares of a shareholder, the shareholder’s vote will be cancelled, and he/she will have to vote again on the day of the meeting.

For further information, please contact Ahmed Al Khuzairi on +968 95108731.